
1 
 

 PROTOKÓŁ NR 0012.7.10.2023  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 11 grudnia 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12:00-12:20 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3.  Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2023 roku oraz określenia ostatecznego terminu dokonania 
każdego wydatku ujętego w tym wykazie, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności 
Miejskiej dla Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego oraz 
wyrażenia woli współdziałania z innymi samorządami w zakresie jego 
wdrożenia, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 
świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 27 listopada 2023 r.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
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Ad.3.   
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego oraz 
wyrażenia woli współdziałania z innymi samorządami w zakresie jego 
wdrożenia, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Roman Foksowicz Zastępca 
Prezydenta Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto-Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
 
Ryszard Piechoczek-radny RM 
Mieszkańcy, którzy przywożą do PSZOK-u materiały budowlane widzą, ile to 
waży, natomiast mają wątpliwości do tej wagi, która jest zapisywana w PSZOK-u 
i prośba jest taka, żeby była waga gdzie będzie widać, ile waży materiał. Chodzi 
o to, żeby za puste Miasto nie płaciło, bo to jest też w interesie Miasta, żeby 
takie coś było i każdy by widział, że z wydrukiem się zgadza. Taki wyświetlacz, 
jak jest w Wodzisławiu. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Faktycznie nie mają tego przy wadze i podobno nie ma możliwości tego 
zamontować, więc mają zamontowany ekran z wyświetlaczem. 
 
Ryszard Piechoczek-radny RM 
Jest to mało widoczne, a szczególnie dla osób starszych.  
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Waga jest też podawana w wydrukach po odbiciu karty PSZOK. Mam nadzieję, że 
takie warunki będą wdrożone w nowym PSZOK-u. Teraz mamy zlecane                           
i próbowaliśmy wynegocjować, ale jest to dla nich problematyczne, ponieważ nie 
jest to nowe przypisane od razu do tej wagi, dlatego próbowali to obejść                                        
i w punkcie obsługi jest ten czytnik. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok. 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem 2023 roku oraz określenia ostatecznego terminu dokonania 
każdego wydatku ujętego w tym wykazie, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Ryszard Piechoczek-radny RM 
Mam zapytanie, jeżeli mieszkaniec złożył deklarację i ogrzewa dom 
ekogroszkiem, a dodatkowo dokupił pompę ciepła, czy musi zmienić deklarację? 
 
Mariusz Rogala-Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Tak. 
 
Ryszard Piechoczek-radny RM 
Czyli trzeba dwa punkty ująć. 
 
Mariusz Rogala-Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Tak, trzeba zmienić deklarację. Można to zrobić również przez internet, ale 
trzeba ująć te źródła, które są używane i do 14 dni powinna być taka zmiana 
zgłoszona.  
 
Józef Kubera-radny RM 
Odnośnie ronda na ul.Podhalańskiej, gdzie nie świeci 6-7 lamp i nie wiem co                    
z tym, bo jest to jeszcze na gwarancji. 
 
Jarosław Piechaczek-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Zadanie jeszcze nie jest odebrane. 
 
Józef Kubera-radny RM 
Ale one wcześniej świeciły.  
 
Jarosław Piechaczek-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Tak, ale robimy zmianę przy jednym słupie i cały czas tam jeszcze trwa budowa. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Coraz więcej jest nieświecących lamp i zgłaszane dwa tygodnie temu też nie są 
naprawione. Teraz nie świeci sześć lamp w rzędzie, jak się idzie chodnikiem przy  
ul.Marusarzówny w kierunku ul.Kusocińskiego i cztery lampy naprzeciwko sklepu 
Biedronka. Wiem panie Prezydencie, że to nie jest jakby nasza wina i pana 
Naczelnika, ale chyba ta firma jakoś nie chce już robić więcej. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Firma jest rozliczana wg umowy. 
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Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Wszystko rozumiem, ale mieszkańcy zwracają na to uwagę. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta  
Rozumiem, że nie taki jest cel, tylko żeby lampy świeciły. Na początku umowy 
sprawdzali się, a teraz niestety mamy szereg uwag. 
 
Jarosław Piechaczek-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Obecnie mamy otwarty przetarg, gdzie są trzy oferty i będzie rozstrzygnięcie. 
Oczywiście zgłoszenia, które nie są zrealizowane w terminie, to naliczamy kary. 
Oczywiście nie jest założeniem naliczanie kar, bo chcemy mieć sprawne 
oświetlenie. 
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołu z dnia 27 listopada 2023r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.6.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


